

# 南京市节能环保产业协会 2016 年年会暨节能环保精英交流论坛 邀请函

南京市节能环保产业协会以“立足南京，联络全国，放眼世界”为战略，践行“绿色发展，共享经济”的使命。为了总结经验，展望未来，南京市经济和信息化委员会、南京市节能环保产业协会定于 2016 年 12 月 16 日在南京市华东饭店联合主办召开协会 2016 年年会暨节能环保精英交流论坛。

会议议程如下：

- 1、南京市经济和信息化委员会领导致辞、节能环保政策解读
- 2、中、小企业如何对接资本市场（新三板上市相关内容）
- 3、国内知名节能环保企业管理经验交流
- 4、扬子石化节能环保成功案例介绍及节能环保现状和需求
- 5、南京钢铁集团节能环保成功案例介绍及节能环保现状和需求
- 6、南京市节能环保精英企业及产品推介
- 7、南京市节能环保产业协会发展战略及 2017 年工作展望和计划

诚恳邀请您拨冗出席本次会议，务请在 12 月 6 日（周二）前将参会回执回复至秘书处。

南京市经济与信息化委员会  
南京市节能环保产业协会  
二零一六年十二月一日



---

**Nanjing Energy Conservation & Environmental Protection Industry Association  
2016 Annual Forum of Energy Conservation and Environmental Protection  
INVITATION**

Nanjing Energy Conservation & Environmental Protection Industry Association (NNEPIA) based in Nanjing, link up all resource throughout China to set realize internationalization as target. Green Development and Sharing Economy is the mission of NNEPIA. In order to sum up experience and look ahead, NNEPIA together with Nanjing Economic and Information Technology Commission (NEITC) will hold the 2016 Annual Forum of Energy Conservation and Environmental Protection on December 16, 2016 in Huadong hotel.

The main issues of the Forum are as below:

1. Opening ceremony and energy-saving and environment-protecting policy interpretation by an official of NEITC.
2. Small and medium-sized enterprises how to connect with capital market.
3. A Chinese famous energy-saving and environment-protecting company management experience introduction.
4. Introduction of Yangzi Petrochemical Company successful cases of energy-saving and environment-protecting. And statement of status and requirement of energy-saving and environment-protecting.
5. Introduction of Nanjing Iron & Steel successful cases of energy-saving and environment-protecting. And statement of status and requirement of energy-saving and environment-protecting.
6. Nanjing elite energy-saving and environment-protecting enterprises and products recommendation.
7. The development strategy, expectation and plan of NNEPIA in 2017 by General Secretary

We sincerely invite you to attend 2016 Annual Forum. Please sent back receipt to Secretariat before December 6, 2016. If you have any questions about this forum, please contact us.

We hope to see you on December 16, 2016.

Nanjing Economic and Information Technology Commission  
Nanjing Energy Conservation & Environmental Protection Industry Association  
December 1st, 2016.